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PROTOKÓŁ NR XVIII/2008 

z XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 7 sierpnia 2008 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do 10
30

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych przy otwarciu sesji było 14 radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek   - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk                   - Przewodniczący  Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Barbara Puczkowska  - Członek Komisji Rewizyjnej 

12. Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

     14. Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Nieobecni radni. 

1. Bożena Przybyła   - Przewodniczący Komisji OZKiS 

 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

4. Agnieszka Leszczyk  - Referent UG 

5. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

7.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

8.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

9.  Zbigniew Wołowiec  - Sołtys wsi Jajczaki 

10.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

11.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

12.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 
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13.  Łuczak Henryk                        - Sołtys wsi Kamion 

14.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

 

Porządek  obrad: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2008 rok. 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2008 rok. 

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad  XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

 

 

Przebieg obrad 

 

Punkt 1 

Otwarcie XVIII  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący  Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, sołtysów                  

i Panią sołtys, Radna powiatową Krystynę Miśkiewicz oraz pracowników 

Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym może obradować  i podejmować uchwały Rada Gminy.   

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali                      

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do  

porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmian do porządku obrad i w punkcie 5 podpunkt „b”  zmienia 

nazwę na  „uznanie za pomnik przyrody”  

Ponieważ nie było uwag do przedstawionego porządku obrad poddany został on 

pod głosowanie  i przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony  
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i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do 

protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednomyślnie.  

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia   

26 czerwca 2008r do dnia 7 sierpnia 2008r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji. 

Ponieważ nie było więcej uwag do przyjętej informacji, została ona poddana 

pod głosowanie i przyjęta do akceptującej wiadomości wraz z wyjaśnieniami. 

 

Punkt 5. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) Zmian budżecie Gminy Wierzchlas. 

Wprowadzenia do tematu dokonała  Skarbnik  Gminy Teresa Nowak                          

i powiedziała, że projekt Uchwały był szczegółowo omawiany na 

poszczególnych posiedzeniach Komisji jednak dziś zaszła  konieczność 

zwiększenia  o 5.000 zł  zadania inwestycyjnego „Budowa drogi Wierzchlas              

ul. Polna”. Środki zostały po przeprowadzonym przetargu na drogę w 

Kochlewie  w związku z tym dokonuje się zmian w budżecie i ogółem 

zwiększenia i zmniejszenia wynoszą  846.000 zł. 

Ponieważ nie było żadnych innych uwag do przedstawionego projektu uchwały 

w związku z tym pozostaje on bez zmian. 

Następnie Przewodniczący rady Gminy Artur Piosczek poprosił Skarbnik 

Gminy Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały Nr XVIII/106/2008 w/w 

sprawie.   

Przewodniczący zapytał Radnych czy mają uwagi do treści projektu  uchwały. 

Radny Jacek Młynarczyk  -  powiedział, zę dotarły do niego fakty o których 

wcześniej nie wiedział na posiedzeniach Komisji  i ma duże zastrzeżenia do 

Działu 754  a dotyczącego zakupu samochodu strażackiego dla OSP Łaszew  

bądź Przywóz.  Następnie zwrócił się z do Wójta z zapytaniem iloma 

,motopompami dysponuje jednostka strażacka w Wierzchlesie  i do czego są 

przystosowane? 

Wójt wyjaśnił, ze motopompy przystosowane sa do gaszenia pożarów  i w 

wyjątkowych sytuacja do wypompowywania wody z piwnic, chociaż do tego 

strażacy mają specjalnie przystosowaną pompę.  
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Następnie Jacek Młynarczyk zapytał cz straż w Wierzchlesie dysponuje pompą 

szlamową ? 

Informacji Radnego Młynarczyka straż taka pompą nie dysponuje a jeśli 

dysponuje to nadaje się ona do wymiany , są uszkodzone  ponieważ używane 

były do tego do czego nie powinny być używane. Dlatego te środki powinny być 

przeznaczone na zakup nowej motopompy a nie  na zakup samochodu.   

Ponadto był pożar ścierniska w Toporowie straż z Łaszewa przyjechała i nawet 

nie wyszła z samochodu, a pożar gasiła straż pożarna z Wierzchlas. Zakup 

samochodu marki mercedes jaki ma być kupiony dla straży w Łaszewie nie 

nadaje się do gaszenia ściernisk.  

Powiedział, że w tym roku jest szansa na zakup nowego samochodu dla straży w 

w Wierzchlesie  wspomniał, że złożony wcześniej wniosek , kiedy 

rozdysponowane były pierwsze środki na ten cel przeznaczone  i środki nie 

zostały gminie przyznane ponieważ wniosek powinien być złożony tydzień 

wcześniej  oraz nie zawierał wszystkich wymaganych  załączników. Zdaniem 

radnego priorytetowym zdaniem powinno być doposażenie jednostki w 

Wierzchlesie i mogła spełniać wszystkie zadania ponieważ jest w Krajowym 

Systemie ratowniczo - gaśniczym  i jako pierwsza jest na miejscu pożaru  a nie 

jest do końca wyposażona ponieważ brakuje jej kompresora. A samochód który 

obecnie stoi powinien być gotowy po zapaleniu do odjechania ale brakuje mu 

właśnie takiego kompresora.  

Radny jest przeciwny jakimkolwiek  wydatkom na zakup samochodów                         

i doposażenia  sprzętu innych jednostek  takich jak OSP Łaszew i Przywóz, 

jedna z tych jednostek powinna być wyposażona w samochód z Wierzchlasu i 

należy pozyskiwać środki na modernizację sprzętu dla OSP Wierzchlas, która 

działa najskuteczniej w naszej gminie. 

Radny Marcin Kowalczyk powiedział, że  jednostka w Wierzchlesie jest strażą 

pół zawodową  i muszą być wyposażeni, jednak Łaszew uczestniczy we 

wszystkich pożarach  jakie sa na terenie Gminy jednak na obecną chwilę nie ma 

odpowiedniego sprzętu. 

W temacie głos zabrał Wójt i powiedział, że kupiony będzie samochód w 

granicach  96.000 zł i będzie to pojazd marki Citroen lub Gazela i wójt  nie 

rozumiał do czego dąży ta dyskusja . 

Radny Jacek Młynarczyk powiedział, żeby te środki zabezpieczyć na  konto 

zakupu  nowszego samochodu dla jednostki strażackiej  w Wierzchlesie, która 

najprężniej działa na terenie gminy. 

Radny wnioskował aby  odłożyć głosowanie nad punktem dotyczącym  zakup 

samochodu dla OSP Łaszew na następną  sesję  i zaprosić na posiedzenia 

Komisji i sesje   przedstawicieli  jednostek Ochotniczych straży pożarnej z 

terenu gminy a szczególnie z Wierzchlasu, ponieważ oni znają więcej 

szczegółów  i przybliż radnym sytuację . z informacji radnego wynika, ze można 

jeszcze w tym roku pozyskać środki na zakup samochodu dla OSP Wierzchlas. 
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Przewodniczący Rady Gminy powiedział, ze jest zaskoczony stanem sprzętu 

jednostki straży pożarnej w Wierzchlesie ponieważ nikt wcześniej nie zgłaszał 

tego problemu i do tej pory. 

Wójt  sprostował, że zabezpieczone były n początku środki na zakup samochodu 

dla jednostki w Wierzchlesie, pozostałe środki miały być pozyskane z dotacji  i 

z różnych źródeł. Wnioski w sprawie uzyskania dotacji  nie składa Urząd Gminy  

tylko Ochotnicza Straż Pożarna   i Gmina również miała przekazać straży 

dotacje. Pracownik Urzędu Gminy sporządzała wnioski żeby pomóc 

przedstawicielom straży. Sprawa ta z wielu powodów upadał i w miejscach skąd 

miały być pozyskane środki dla OSP Wierzchlas. Przygotowane wnioski były 

kompletne dlatego Wójt nie wiedział skąd biorą się takie nieprawdziwe 

informacje. Pracownik siedział nad  tymi wnioskami i przygotowywał materiały 

i Pan Tadeusz Paruszewski zawoził   do Łodzi. 

Wójt nadmienił, że jeżeli pozyskane byłoby  40% z Wojewódzkiego  Funduszu 

Ochrony Środowiska to była propozycja aby zakupić dwa niedrogie samochody 

dla Łaszewa i Przywozu  i zakup ten akceptowała Rada Gminy. Samochody, 

które obecnie znajdują się w tych strażach  sa już  wyeksploatowane                           

i niebezpiecznie jest nimi jeździć na akcje ratownicze i należy je wycofać                  

z użytku a jednostki te nie powinny uczestniczyć gaszeniu pożarów. Ponadto 

wszystkie  środki z Wojewódzkiego Funduszu ochrony Środowiska 

przeznaczone zostały na miasto Łódź są tam wykonywane gigantyczne 

inwestycje. Fundusz ma otrzymać jeszcze jakieś środki na Konic roku                       

z Warszawy i wówczas można się ubiegać o otrzymaniem dofinansowania.   

Dlatego można  zakupić samochód  chociaż do jednej jednostki za własne 

pieniądze.  

Wójt zwrócił się do rady Gminy aby podjęła decyzje czy  zaprzestajemy 

dofinansowania innych jednostek strażackich tylko dozbrajamy  tylko jedna 

jednostkę która jest w Wierzchlesie, a pozostałe jednostki będą przestawały 

istnieć a poprzez ta straż te miejscowości jeszcze jakoś funkcjonują i żyją . 

Radny Jacek Młynarczyk powiedział, że nie jest za tym aby te jednostki zostały 

zlikwidowane jednak zaproponował aby samochód strażacki z Wierzchlasu 

przekazać do Łaszewa i wnioskował aby poczekać do następnej sesji aby 

wypowiedzieli się strażacy  w tym temacie. 

Radny Marcin Kowalczyk  zadaniem sa zgromadzone środki  to powinno się je 

wykorzystać i zakupić samochód dla jednostki w Łaszewie. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady  

 

Przewodniczący  Rady Gminy Artur Piosczek   powiedział, że radni zajmowali 

się projektem uchwały na komisjach jak również dyskusje były podczas przerwy  

w związku z tym  poddał uchwałę Nr XVIII/106/2008 pod głosowanie  za 

przejęciem uchwały było 10 radnych, dwóch radnych było przeciw i dwóch 
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radnych wstrzymało się odgłosu Rada Gminy podjęła uchwałę większością 

głosów. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

b) Uznanie za pomnik przyrody.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Agnieszka Leszczyk i powiedział, że radni 

zapoznali się z tematem na posiedzeniach Komisji  nie mieli uwag w związku             

z tym odczytała projekt uchwały Nr XVIII/107/2008 w/w sprawie. Ponieważ  

nie było pytań uchwała poddana został pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.   

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

Punkt 6. 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.  

 

1) Przewodniczący powiedział, że nie na wszystkich Komisjach ustalona 

była cena wywoławcza drugiego  przetargu na działki  położone                    

w Kraszkowicach i cenę tę należy dziś ustalić. Dwie Komisje ustaliły 

cenę 100.000 zł plus VAT, a Komisja Rolnictwa nie była zdecydowana. 

Rady Jacek Młynarczyk  powiedział, że sa zainteresowani czy Rada 

Gminy  może sprzedać czy dokonać zamiany działek  działki czy jest to 

tylko kompetencja Wójta . 

Sekretarz wyjaśniał, ze  że zamiana nieruchomości jest to kompetencja 

Wójta Gminy natomiast  Wójt nie ma zamiaru przychylać się do wniosku 

zamiany nieruchomości  i  była podjęta uchwała w sprawie przetargu w/w 

działek . przetarg nie doszedł do skutku ze względu na brak chętnych                

i jest obecnie możliwość obniżenia ceny nawet do 50% w stosunku do 

ceny szacunkowej i byłaby to cena bardzo niska  dlatego zwrócił się do 

rady Gminy w imieniu Wójta  o wyrażenie opinii co do ceny  

wywoławczej w drugim przetargu żeby  odbywało się to jawnie i 

wspólnie ustalić cenę.  

Radny Karol Sakowski pozostawić taka samą cenę jak była może teraz 

zgłosi się oferent i działki zostaną sprzedane. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Smolarek   przedstawiła 

stanowisko Komisji Rewizyjnej, która ustaliła cenę wywoławczą 100.000 

zł plus VAT    do takiego stanowiska przychyliła się również Komisja 

Oświaty, Zdrowia , Kultury i Sportu. 

Przewodniczący poddał pod głosownie wniosek Komisji Rewizyjnej              

i Komisji Oświaty  o ogłoszeniu drugiego przetargu na działki położone w 

Kraszkowicach  za cenę 100.000 zł plus VAT. 

Za było 12 radnych dwóch radnych wstrzymało się od głosu, RADA 

Gminy większością głosów ustaliła cenę 100.000 zł plus VAT za działki 

położone w Kraszkowicach.  
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2) Sekretarz poinformował radnych o wznowieniu inicjatywy 

organizowania „Dożynek  Gminnych”, które połączone byłby                          

z   promocją   w ramach porozumienia Wielkiego Łuku Warty co wiąże 

się z finansowaniem dożynek ze Sroków unijnych . 

Dożynki zaplanowano na 14 września 2008 roku w Mierzycach                         

i zaproponowano aby powróciła tradycja   przygotowania wieńców 

dożynkowych przez każde sołectwo w miarę możliwości i uczestnictwo w 

konkursach.  Ponadto  zorganizowana będzie wystawa żywności, 

produktów rolnych przygotowana przez Wojewódzki Ośrodek Doradztwa 

Rolniczego. Będą również atrakcje dla dzieci, młodzieży jak i osób 

dorosłych. Odbędzie się prelekcja w ramach Porozumienia Wielkiego 

Łuku Warty.  

Poinformował o propozycje w tym temacie.  Przygotowanie wieńców 

przez każde sołectwo.  

3) Wice-Przewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski  powiedział, że                  

z racji dyżurów radnego pełnionych w Urzędzie Gminy zgłoszona została 

interpelacja  dotycząca  modernizacji skrzyżowania w Wierzchlesie               

i wystosował pismo z zapytaniem o termin realizacji i projekty. Następnie 

odczytał radnym otrzymana odpowiedź od Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Łodzi. 

Zwrócił się do pana Wójta o skontaktowanie się z Zarządem 

Wojewódzkim w sprawie terminów organizowania Rady techniczne                 

i przedstawiciele rady Gminy  byśmy uczestniczyli w spotkaniu                           

i przedstawienie im bezpośrednio problemu.  

4) Sołtys wsi Wierzchlas Leon Makielak  powiedział, ze na ulicy 

Piechowskiej jest wykonany rów przy samym asfalcie  czy nie można by 

tam założyć przepustów i kratek ściekowych ponieważ jest tam bardzo 

niebezpiecznie szczególnie jak jedzie ciągnik z przyczepa wypełnioną np. 

sianem to może dojść do tragedii lub przekopanie rowu przy posesji. 

Następna sprawa to wyjazd z ulicy Czereśniowej w Wierzchlesie                       

i zainstalowanie lustra przy piekarni Pana Napieraj. 

Wójt wyjaśniła, że początek rowu na ulicy Piechowskiej znajduje się przy 

posesji Pana Soli i rów na pewnym odcinku jest wypłytowany, a rowów 

na terenie gminy jest wiele i nikt nie jeździ po rowach tylko po jezdni. 

Ponadto każdy zna to miejsce i jeździ ostrożnie . 

Natomiast jeśli chodzi o wyjazd z ulicy czereśniowej to wystarczy się 

zbliżyć tylko to osi jezdni to jest widoczność a lustra są bardzo zawodne. 

Rady Jacek Młynarczyk  zwrócił się do radnych z propozycją aby na 

najbardziej newralgicznym odcinku drogi  i skrzyżowaniu zamontować 

fotoradar oraz aby cześć środków uzyskanych z mandatów była 

przekazywana  na konto gminy i skutecznie spowolniłoby to wszystkich 

kierowców lub p postawić atrapę fotoradaru w porozumieniu z Komenda 
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Powiatową Policji w Wieluniu i zwiększyłoby  się bezpieczeństwo na tej 

drodze. 

Wójt powiedział, ze w tej sprawie zwróci się do zarządcy drogi.  

Radny Józef Krzeszowski  w temacie jest od początku kadencji                           

z uznaniem odniósł się do propozycji przedstawionej przez radnego i 

założenie atrap ponieważ nie raz o to postulował, że jedynym  sensownym 

rozwiązaniem  na przedmiotowym skrzyżowaniu na którym doszło już do 

wielu tragedii jest założenie świateł a jak gmina wystąpi z propozycja 

założenia fotoradaru  to urząd wojewódzki wyrazi na to zgodę ponieważ 

jest to dużo tańsze od założenia sygnalizacji świetlnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powiedział, ze o 

sygnalizację świetlna wnioskujemy od kilku lat i za poprzedniej kadencji 

też ten temat był poruszany. 

Wójt w sprawie fotoradaru zwróci się do Policji o zamontowanie na 

skrzyżowaniu fotoradaru bądź atrapy fotoradaru. Natomiast jeśli chodzi              

o projektowanie to  odbędzie się  rozmowa z Panem Soszkowskim              

w najbliższych dniach. W planach jest projektowanie odcinak drogi 

wojewódzkiej z Wielunia do Działoszyna  i wykonać zadanie do 2013 

roku jest to gigantyczne zadanie. Natomiast jeżeli wyraża zgodę to część 

prac zostanie wykonana przez gminę systemem gospodarczym.  

5) Głos zabrała Radna Powiatowa Krystyna Miśkiewicz powiedziała, że 

wielokrotnie zabierała glos na tak wysokim gremium mówiła o Kole 

dzieci niepełnosprawnych ponieważ Rada Gminy się zmieniał i zaistniały 

pewne okoliczności w związku z tym złożyła podziękowania wielu 

osobom życzliwym dla niepełnosprawnych z naszej gminy. 

Podziękowania skierowane zostały w stronę pracowników Urzędu Gminy 

przede wszystkim Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie Pani Lidii Przywojskiej, za  to że od samego 

początku działania koła a minęło już 12 lat jest nami wspiera nas w miarę 

posiadanych możliwości  jest bardzo życzliwa  i  jest zawsze z nami.  

życzenia zostały również złożone członkom Gminnej Komisji ds. 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wielokrotnie 

korzystali z pomocy tejże Komisji  która tez widzi potrzeby Koła                      

i podzieliła się z Rada Gminy wiadomością, a zarazem dziękując 

wszystkim tym którzy się do tego przyczynili, ze wspierani sa finansowo  

i raz w roku dzieci  należące do Koła korzystają  z dofinansowania 

wycieczek krajoznawczych z okazji Międzynarodowego Dnia Dziecka  

przy tym  realizując program  uzależnień polegające na konkursach                 

i quizach, ponieważ niektóre z dzieci pochodzą ze środowisk 

patologicznych. Podziękowania skierowane były również do pani 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mierzycach  bowiem za każdym razem  

na ile jest potrzeba użyczana jest szkołą i możemy odbywać  różne 

imprezy i zajęcia w Szkole, jak  również skierowane zostały 
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podziękowania w Pani Ilonie Kucharczyk Radnej  i Dyrektor Przedszkola 

w Kraszkowicach Krystynie Rybce  oraz Radnemu Pawłowi Pakule – 

który zawsze jest człowiekiem orkiestrą i nieodpłatnie korzystamy z jego 

usług.  

Na koniec  podziękowania złożone zostały całej Radzie Gminy za to że 

wyrazi la zgodę  i sfinansowane zostały  zajęcia  arteroterapii, które 

odbywały się do końca  roku szkolnego tj. czerwca  i korzystały z tych 

zajęć dzieci niepełnosprawne. Prowadzone były przez Panią mgr 

Agnieszkę Nowak i odbywało się to bardzo profesjonalnie. Pani Krystyna 

Miśkiewicz przywiozła kilka prac i zaprezentował je radnym, nadmieniał, 

ze większość dzieci uczestnicząca w tych zajęciach sa z upośledzeniem 

głębokim  czyli największym a prace były bardzo pięknie wykonane. 

Wystawa prac dzieci znajduje się w Ośrodku Zdrowia w Mierzycach.  

Zajęcia były bardzo atrakcyjne i uczestniczyły w nich nawet dzieci 

zdrowe z różnych miejscowości co podnosiło atrakcyjność tych zajęć jak 

również  dzieci się integrowały. 

Jeszcze raz podziękowała radnym za wyrażenie zgody co pozwoliło 

dzieciom uczestniczyć w tych zajęciach. Następnie zwróciła się do 

Radnych o wyrażenie zgody na kontynuację tych zajęć w nad chodzącym 

roku szkolnym  tj od miesiąca września i złożyła pismo na ręce 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

6) Sołtys wsi Jajczaki Zbigniew Wołowiec – zwrócił się do radnej 

powiatowej Krystyny Miśkiewicz o  wyczyszczenie rowu w Jajczakach                       

i wykoszenie aby było odprowadzenie wody do  rowu. 

Sołtys zgłosił również wniosek o wykoszenie krzewów za szkołom                    

w Strugach. 

Radna  Krystyna Miśkiewicz   powiedziała,  że zgłosi ten problem i rów 

zostanie wykoszony. 

7) Radny Jerzy Cieśla zgłosił  problem śmieci  w Kamione, jest tam bardzo 

dużo śmieci i nie wiadomo skąd się, większość prywatnych mieszkańców 

posiada kosze jednak właściciele domków letniskowych takich koszy nie 

posiadają w związku z tym tych śmieci jest bardzo dużo. Ustawionych 

jest ok. 9 pojemników i  również wokół pozostawiane są porozrzucane 

śmieci. Wnioskował aby wczasowiczów zobowiązać do posiadania 

koszów  ponieważ sa takimi samymi mieszkańcami jak każda inna 

rodzina. 

Wójt wyjaśnił, że problem ten polega wyłącznie przez okres wakacji i to 

są dwa miesiące i EKO –Region niechętnie zawiera mowy na tak krótki 

okres czasu i nie zawiera umów a mieszkańcy nie podpisują na cały rok 

ponieważ sa to duże koszty i nie korzystają z tego. 

Wójt zaproponował aby wywieź z tego miejsca kontenerów i postawić 

tablicę „zakaz wysypywania śmieci” , a rodziny mieszkające na działkach  

niech we własnym zakresie radzą sobie z wywozem wygenerowanych 
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przez siebie śmieci. W miejsce to przywożone sa śmieci z całego terenu i 

powstaje coraz większy problem, ponieważ Gminne wysypisko jest już 

zamknięte i zwrócił się do radnych o zaakceptowanie przedstawionego 

wniosku. Każdy kto generuje śmieci to płaci za ich usunięcie. 

Radny Jacek  Młynarczyk zwrócił uwagę, ze jeśli usunięte zostaną 

kontenery i postawiona zostanie tablica zakazująca to czy przyjeżdżające 

tam osoby nie zrobią sobie dzikich wysypisk śmieci z pobliskich lasów. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, żeby niedługo sa posiedzenia 

Komisji i należałoby się tym tematem zająć na posiedzeniach Komisji            

i wówczas wypracować stanowisko w tym temacie.  

Radny Jacek Krzeszowski dobry był pomysł segregacji odpadów na szkło 

białe i kolorowe jak również plastik  ale problem wzrasta i dwa pojemniki 

na odpady plastikowe na przykład na terenie Wierzchlasu jest za mało  

przynajmniej w okresie letnim. Mieszkańcy segregują śmieci ale 

pozostawiają odpady  obok pojemników co powoduje że sa one 

rozrzucane po całym terenie, bowiem jest za mało pojemników. 

8) Radna Powiatowa Krystyna Miśkiewicz zgłosiła wniosek o ustawienie 

jeśli jest taka możliwość jeszcze jednego pojemnika  na śmieci w Ośrodku 

Zdrowia w Mierzycach , ponieważ mieszkają tam trzy rodziny  i nie ma 

miejsca już na odpady z Ośrodka Zdrowia  bowiem rodziny te zapełniają 

ten pojemnik. 

Wójt wyjaśnił, że rodziny tam mieszkające sa takimi samymi 

mieszkańcami jak my wszyscy  i rodziny te powinny być zaopatrzone               

w pojemniki na śmieci  i musza zawrzeć umowę z Eko-Regionem. 

9) Radny Marek Leszczyk -  zgłosił wniosek w sprawie odwodnienia 

posesji w Krzeczowie po lewej stronie za mostem   oraz wycięcie   akacji 

które zasłaniają widoczność na drodze powiatowej Krzeczów-Kochlew           

i wyczyścić rowy.  

Wójt powiedział , ze jak przyjedzie Pan Soszkowski  i wówczas dokonana 

zostanie wizja na gruncie, a akacje zostano wycięte 

10) Sołtys wsi Kraszkowice Krystyna Buczkowska zgłosiła problem 

porozumienia się z Panią Gajewska pracownikiem firmy Eko-Region 

Bełchatów odpowiedzialną za zawieranie umów mieszkańców gminy                 

z Firmą Eko-Regiona za dostarczanie pojemników na odpady.    

 

 

Punkt 7 

Zakończenie  obrad XVIII sesji rady Gminy Wierzchlas. 

 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XVIII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 10
30

. 
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